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                                                          ZAPISNIK 

SA  34. SJEDNICE VMO BULEVARD 
 

34. sjednica VMO Bulevard održana je 9.11.2022.g. s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Bulevard, Šet.I.G.Kovačića 14. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Darko Brusić, potpredsjednik,  
- Mirjana Banić članica, 
- Henriet Bilandžić, članica, 
- Virna Škoda-Šaprić, članica, 
- Marjan Srdoč, tajnik. 
Sjednici nije bio nazočan: 
- Darinko Papić, predsjednik 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Usvajanje komunalnih proriteta za održavanje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2023.g. 

2. Potvrđivanje - ažuriranje članova pododbora Vijeća MO Bulevard. 
3. Prijedlog uređenja igrališta za malu djecu na Trgu braće Mažuranića. 
4. Prijedlog uređenja sportskih igrališta pored PSHG. 
5. Priprema radnog sastanka u predmetu zaštite građana od različitih vrsta 

zagađenja na području MO Bulevard. 
6. Mišljenje o davanju dosadašnjim korisnicima na daljnje korištenje prostorija MO. 
7. Davanje podrške za daljnji nastavak rada Ordinacije opće medicine na području 

MO Bulevard. 
8. Raspolaganje sredstvima reprezentacije Vijeća do kraja godine. 
9. Razno.   



Dnevni red je prihvaćen jednoglasno bez primjedbi. 
 
AD 1 
Nakon rasprave usvojeni su sljedeći komunalni proriteti za održavanje objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture za 2023.g. na području MO Bulevard: 
 

Red
. 
broj 

Prijedlog prioriteta sa 
lokacijom 

Nadl
ežno

st 

Površina 
ili količina 

Napomene / 
prilozi 

6. 
Elaborat preregulacije Švalbine 
ulice u jednosmjernu 
prometnicu u smjeru kazaljke 
na satu 

SP 5.000,00   

19. 
Postavljanje metalnih stupića 
uzduž sjevernog kolničkog 
rubnjaka u Ulici Vidikovac 

SP 43.000,00  

34. 

Izrada tehničkog rješenja za 
proširenje 
javne rasvjete na stepeništu u 
Ulici  Švalbina kod kućnog broja 
6. 

EN 4.000,00  

34. 

Radovi za proširenje javne 
rasvjete na 
stepeništu u Ulici Švalbina kod 
kućnog broja 
6. 

EN 34.000,00 
Izmjena iznosa 
dogovorena s EN 
- Filip Jerkić 

34. 

Oprema za proširenje javne 
rasvjete na 
stepeništu u Ulici Švalbina kod 
kućnog broja 
6. 

EN 13.000,00 
Izmjena iznosa 
dogovorena s EN 
- Filip Jerkić 

 
Nastavak uredenja prostora 
drvoreda u Ulici Šetalište 
Joakima Rakovca od kućnog 
broja 7a i nadalje 

RP 65.000,00 
Dodatna stavka 
dogovorena s  RP 
- Nada Matić 

  Ukupno:   164.000,00 
kn   

 
Napomena: ukoliko ostane viška sredstava u točki 19. ista se trebaju preusmjeriti na 
dodatnu točku - uređenje Šet.J.Rakovca. 
Zaključak: 
• Prijedlog je jednoglasno usvojen.   
 
 
 



AD 2 
Potpredsjednik Vijeća Darko Brusić predložio je potvrđivanje dosadašnjeg sastava 
Pododbora  Vijeća MO Bulevard - kao stručnog tijela Vijeća - s time da funkciju 
predsjednika i kao novog člana pododbora obnaša Marjan Srdoč. 
Zaključak: 
• Prijedlog je jednoglasno usvojen.   
 
AD 3 
Potpredsjednik Vijeća Darko Brusić je nakon rasprave predložio da se zahtjevi 
građana za uređenjem dodatnog dječjeg igrališta za malu djecu - koji su podnijeti u 
više prijedloga malih komunalnih akcija za 2023.g. - pokuša riješiti na sljedeći način: 
a)  prijedlogom zamijene gruntovnih čestica na kojima se nalaze sportska igrališta 
pored sušačke gimnazije (košarkaškog i srednjeg odbojkaškog igrališta, u vlasništvu 
Grada Rijeke od 2019.g.) za gruntovnu česticu na Trgu braće Mažuranića - podesta 
na kojoj se nalaze garaže, na način kako je to trebalo biti već riješeno 2019.g. putem 
malih komunalnih akcija. 
b)  prijedlogom korištenja pola površine podesta na Trgu braće Mažuranića za dječje 
igralište - na način kako je to predloženo prvotnim prijedlogom VMO Bulevard iz 
2017.g. 
Zaključak: 
• Prijedlog je jednoglasno usvojen. Zadužuje se tajnik Vijeća Marjan Srdoč da 
obavi potrebne dogovore s predstavnicima Prve sušačke gimnazije u Rijeci 
(PSHG) te predstavnicima nadležnih odjela Grada Rijeke - u cilju rješavanje 
ove točke. 
   
AD 4 
Potpredsjednik Vijeća Darko Brusić je nakon rasprave predložio da se aktivnosti 
vezane za uređenjem sportskih igrališta (košarkaško i srednje) pored sušačke 
gimnazije - koji su podnijeti u više prijedloga malih komunalnih akcija za 2023.g. - 
odgode zavisno od mogućeg rješavanja točke 3. ovog zapisnika. 
Zaključak: 
• Prijedlog je jednoglasno usvojen. Zadužuje se tajnik Vijeća Marjan Srdoč da 
u okviru točke 3. ovog zapisnika obavi potrebne pripremne dogovore s 
predstavnicima Prve sušačke gimnazije u Rijeci (PSHG) te predstavnicima 
nadležnih odjela Grada Rijeke - u cilju mogućeg rješavanje ove točke. 
 
AD 5 
Potpredsjednik Vijeća Darko Brusić je nakon rasprave predložio da se u predmetu 
zaštite građana MO Bulevard od različitih vrsta zagađenja (buke, svjetlosnog 
zagađenja, zagađenja zraka, i sl., te sanacije krovova od azbestnih materijala) održi 
sastanak s predstavnicima Gradonačelnika uz prethodnu koordinaciju s 
predstavnicima VMO Krimeja, Pećine, Centar-Sušak i Brajda-Dolac. 
Zaključak: 
• Prijedlog je jednoglasno usvojen. Zadužuje se tajnik Vijeća Marjan Srdoč da 
obavi potrebne dogovore s predstavnicima navedenih MO te s predstavnicima 
Gradonačelnika - kako je već utvrđeno u prethodnim zaključcima Vijeća. 
 

AD 6 
Potpredsjednik Vijeća Darko Brusić je nakon rasprave predložio da se dosadašnjim 
korisnicima prostorija MO da pozitivno mišljenje za daljnje korištenje istih, i to bez 
naknade: Medicinaskom fakultetu  i Udruzi gljivara „Ožujka“ - prema potrebi, a s 
naknadom udruzi građana: „Zlatni Lotos“.  
 



Zaključak: 
• Prijedlog je jednoglasno usvojen.   
 

AD 7 
Potpredsjednik Vijeća Darko Brusić je nakon rasprave predložio da se u predmetu  
davanja podrške za nastavak daljnjeg rada Ordinacije opće medicine na 
području MO Bulevard poduzmu sve potrebne aktivnosti. 
Zaključak: 
• Prijedlog je jednoglasno usvojen. Zadužuje se tajnik Vijeća Marjan Srdoč da 
poduzme sve pripremne radnje u cilju ostvarenja navedenog cilja. 
 

AD 8 
Potpredsjednik Vijeća Darko Brusić je nakon rasprave predložio da se preostala sredstva 
reprezentacije Vijeća upotrijebe za potrebe održavanja programa rada Vijeća pod nazivom: 
„Ususret blagdanima“ i to za nabavku potrebnih artikala u hrani i piću.  
Zaključak: 
• Prijedlog je jednoglasno usvojen.  

AD 9 
Potpredsjednik Vijeća Darko Brusić je u ime vijećnika zatražio od tajnika Marjan Srdoča da 
ukoliko je ikako moguće produži radni odnos do konstituiranja novog Vijeća Mjesnog odbora u 
cilju osiguranja potrebe kvalitetnog kontinuiteta rada ovog Vijeća odnosno nužne stručne 
potpore radu Vijeća do kraja mandata - budući je tajnik Marjan Srdoč najbolje upućen u sve 
dosadašnje aktivnosti Vijeća i rada Mjesnog odbora. Posebno je istaknuo činjenicu da je 
Vijeću do kraja mandata preostalo završiti veći broj planiranih zahtjevnih zadataka koje neće 
biti u mogućmosti kvalitetno obaviti bez stručne i savjetodavne potpore sadašnjeg tajnika. U 
tom cilju Vijeće je istaknulo da će podnijeti pisani zahtjev te obaviti potreban razgovor s 
gradonačelnikom Grada Rijeke Markom Filipovićem. 
Zaključak: 
• Tajnik Vijeća Marjan Srdoč načelno je pristao na zahtjev s napomenom da do 
konačne odluke prethodno mora riješiti neka određena pitanja. 
 

 
Sjednica je završila u 21 sat. 
 
Zapisničar-referent za mjesnu samoupravu                       PotpredsjednikVMO Bulevard                                                                              
VMO Bulevard                                                                    Darko Brusić 
Marjan Srdoč                                                                       
 
 
 
 

 

 

 


